



# **TØLLØSE BADMINTONCLUB**

---

## **Referat af Bestyrelsesmøde**

**d. 12-07-18**

kl. 19.00 hos Jørgen

Til stede: Jørgen og 2xKirsten

### *Dagsorden*

1. Godkendelse af dagsorden  
Godkendt.
2. Persondataforordningen  
Klubben har ikke personfølsomme oplysninger. Alle oplysninger om medlemmer ligger i Conventus, og de har pligten til at passe på oplysningerne. Der skal lægges en privatpolitik på hjemmesiden. Det ligger på DGI's hjemmeside.
3. Ungdom (træner)  
Vores mandagstræner Kristian kan desværre ikke være træner mere pga. hans kommende arbejdstider. Bestyrelsen hører ham, om han kan om torsdagen. Alternativt vil vi høre, om der kan byttes med drengene om torsdagen. Der skal holdes et møde med trænerne i august.  
Punkter til trænermøde:
  1. Børn/forældrebadminton, 4 datoer
  2. Forældremøde
4. Slotshallen  
Vi har fået Slotshallen igen til den kommende sæson. Jørgen tager kontakt til Jannik og får en aftale om nøgler.
5. Timefordelingen Hallen  
Timefordelingen bliver status quo. Der bliver fortsat en bane i Hallen kl. 19-20. Der bliver sendt opkrævning ud sidst juli måned.
6. Punkter fra Mathias Teglbjærg
  - a. Styrk klubben træningsmiljø:  
Det kommer på mødet i august med trænerne.
  - b. Skolebadminton:  
Det kører på TC. Vi prøver igen med Sejergårdsskolen og TPE. Vi vil tilbyde Slottet en tur. Jørgen taler med forstanderen.

c. Demensvenlig forening:

Vi vil gerne holde os orienteret. Hvis der kommer møder med nye ting vil vi gerne holdes orienteret.

d. Foldere:

Vi har rigeligt.

e. Opsamling på procesaften med Tommy:

Vi fortsætter den gode linje fra sidste sæson med børnene.

Vi vil forsøge at planlægge et motionsarrangement – måske i januar 2019. I en weekend.

8. EVT.

Intet.

Næste møde.

Uge 33, mandag, tirsdag eller onsdag eller samme i uge 34. Bodil og drengene får forslagene.

Referatet sendes cc til Mathias Teglbjærg.